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PROTOKÓŁ NR XXIII/2020 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 27 sierpnia 2020 r. 
 
 
Sesja trwała od godz. 10.05 do godz. 11.30. 
 
Na sali obecnych było 10 radnych, zaś udział w formie zdalnej potwierdziło 3 radnych -  (Rafał 
Klimczak, Elżbieta Sikora, Paulina Żurawik). 
Łącznie w Sesji udział brało 13 radnych. 
Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 13, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik 
do niniejszego protokołu. Nieobecni radni: Sylwia Sobierańska, Ewa Wypych. 
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
 
• Grzegorz Ambroziak   - Burmistrz Gminy Żychlin, 
• Waldemar Bartochowski   - Sekretarz Gminy Żychlin, 
• Emilia Rajewska    - Skarbnik Gminy Żychlin, 
• Waldemar Kardasz   - Radca prawny. 
 
Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Wanda Sikora, ale ze względu na 
jej uczestnictwo w sesji w formie zdalnej przekazała prowadzenie obrad 
Wiceprzewodniczącemu Rady – Panu Michałowi Januszowi Kowalikowi. 
 
Wiceprzewodniczący Rady – Michał Janusz Kowalik powitał radnych, Burmistrza Gminy – 
Grzegorza Ambroziaka, Sekretarza – Waldemara Bartochowskiego, Radcę prawnego – 
Waldemara Kardasza oraz mieszkańców gminy Żychlin oglądających transmisję dzisiejszej 
Sesji Rady Miejskiej. 

Na wstępie poinformował, że Sesja odbędzie się w sposób mieszany, tj. stacjonarny                
i zdalny, na sali jest obecnych 10 radnych, 3 radnych potwierdziło swój udział w Sesji                    
w sposób zdalny. 
 
Wiceprzewodniczący Rady zapytał czy są uwagi bądź  inne propozycje do porządku obrad. 
 
Do porządku obrad nie zgłoszono żadnych uwag ani innych propozycji. 
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie informacji o stanie realizacji Uchwał Rady Miejskiej w Żychlinie za okres od 

01.01.2019 r. do 31.12.2019 r. 

3. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Żychlin za 2019 rok.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy Żychlin  wotum zaufania.  
5. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2019 r. oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu za 2019 r.  
6. Zapoznanie się z treścią Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej sprawozdania Burmistrza Gminy Żychlin z wykonania 
budżetu za 2019 rok. 

7. Dyskusja. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2019 rok. 
9. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia gminy Żychlin według stanu na dzień                     

31 grudnia 2019 r. 
10. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin. 

http://rada.powiatkutnowski.eu/kalendarz-posiedzen#collapse4
http://rada.powiatkutnowski.eu/kalendarz-posiedzen#collapse5
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11. Zapoznanie się z treścią Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie 
w sprawie absolutorium za 2019 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin  
w zakresie realizacji budżetu gminy za 2019 rok. 

13. Podjęcie uchwał w sprawach:  
a) udzielenia Gminie Dubiecko pomocy finansowej na usunięcie skutków powodzi, 
b) zmiany budżetu gminy na 2020 r., 
c) o zmianie Uchwały Nr XVII/83/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 stycznia 

2020r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
14. Przyjęcie sprawozdań za 2019 rok z działalności:  

a) Samorządowego Zakładu Budżetowego,  
b) Spółki „Mig- Ma”, 
c) Żychlińskiego Domu Kultury,  
d) Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, 
e) Miejsko Gminnej Biblioteki Publicznej.  

15. Sprawy różne. 
16. Przyjęcie Protokołu Nr XXII/2020 z dnia 24 lipca 2020 r.  
17. Zakończenie obrad. 

 

 
Do p-tu 2. Przyjęcie informacji o stanie realizacji Uchwał Rady Miejskiej w Żychlinie za 
okres od 01.01.2019 r. do 31.12.2019 r. 
 
Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi bądź pytania do przedłożonej informacji. 

 

Do przedłożonej  informacji nie zgłoszono żadnych uwag.  

 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził przyjęcie informacji przez Radę.  

  

Informacja o stanie realizacji uchwał Rady Miejskiej w Żychlinie za okres od 01.01.2019 r. do 

31.12.2019 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 
 
Do p-tu 3. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Żychlin za 2019 rok. 
 
Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi bądź pytania do przedłożonego raportu                
i poprosił o zabranie głosu Radnych. 
 
Do raportu o stanie Gminy Żychlin za 2019 rok nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
W związku z brakiem pytań do powyższego raportu Wiceprzewodniczący Rady przeszedł do 
punktu 4 porządku obrad. 
 
 
Do p-tu 4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy Żychlin  wotum 
zaufania. 
 
Michał Kowalik – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Gminy Żychlin  wotum zaufania. Następnie poprosił 

Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii do projektu uchwały.  
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OPINIE KOMISJI:  

 

1. Leszek Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja Rewizyjna                    

(5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Gminy Żychlin wotum zaufania.   

2. Zbigniew Wypych – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji (5 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”)  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy Żychlin wotum 

zaufania.  

3. Ewa Stańczak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju – Komisja Rozwoju (2 głosami 

„za”, przy 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Gminy Żychlin wotum zaufania. 

4. Agnieszka Sidwa – Przewodnicząca Komisji Oświaty – Komisja Oświaty (4 głosami 

„za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Gminy Żychlin wotum zaufania k. 

5. Stanisław Szymański – Przewodniczący Komisji Rolnej – Komisja Rolna (4 głosami 

„za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Gminy Żychlin wotum zaufania.   

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Gminy Żychlin wotum zaufania.  

  

Za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Gminy Żychlin  wotum zaufania 

głosowało        - 12 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, 

Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 

Sikora; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; Rafał Zajączkowski; 

Paulina Żurawik, 

„przeciw”       -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   1 radny - Zbigniew Wypych.  

  

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Gminy Żychlin  wotum zaufania.  

  

Uchwała Nr XXIII/119/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

  

 
Do p-tu 5. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2019 r. oraz sprawozdania                 

z wykonania budżetu za 2019 r.   

  

Michał Kowalik – Wiceprzewodniczący Rady poprosił Burmistrza Gminy Żychlin   

o zabranie głosu w sprawie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu 

za 2019 r.  

  

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin podziękował Radnym za rzetelną  

i rzeczową pracę i dokonał wprowadzenia do sprawozdania z wykonania budżetu gminy oraz 
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sprawozdania finansowego –  „Szanowny Panie Przewodniczący, Szanowni Radni, Szanowni 

Mieszkańcy i Współpracownicy. 

Zgodnie z tradycją przedstawię w skrócie podstawowe parametry budżetu i najważniejsze 

kwestie związane z realizacją budżetu w 2019 roku. 

PODSTAWOWE WIELKOŚCI WYKONANIA BUDŻETU 2019 ROKU 

Dochody Gminy wyniosły ponad 48,2 mln zł co stanowiło 98,65 % wartości założonego planu. 

Wydatki wyniosły 48,3 mln zł czyli 93,74 % planu. 

Budżet zamknął się minimalnym deficytem w wysokości 48.717,21 zł. Początkowo 

zakładaliśmy, że na koniec roku deficyt może osiągnąć ponad 2,6 mln zł. 

Bardzo ważnym parametrem budżetu jest osiągnięta nadwyżka dochodów bieżących nad 

wydatkami bieżącymi w wysokości ponad 2,5 mln zł, a planowany był na koniec roku deficyt 

operacyjnym w wysokości 15.917 zł. 

Osiągnięcie nadwyżki operacyjnej w kwocie  ponad 2,5 mln zł (za 2018 rok m1,7 mln) jest 

bardzo istotne z punktu widzenia zapisów ustawy o finansach publicznych i wskazuje na 

gospodarne i przemyślane gospodarowanie środkami publicznymi. 

Wydatki inwestycyjne wykonano w wysokości 3,089 mln zł. Realizowane były zadania 

drogowe i przygotowywane obiekty oświatowe w zakresie zmian wprowadzonych 

reformą oświaty. Wykonano wydatki inwestycyjne w zakresie: 

• modernizacja drogi Czesławów-Drzewoszki. 

• modernizacja ul. Dolnej 

• modernizacja ul. Chabrowej 

• wykup nieruchomości 

• etap termomodernizacji SP w Grabowie 

• adaptacja budynku po gimnazjum dla SP nr 1 

• modernizacja świetlic wiejskiej 

• modernizacja kanalizacji 

• modernizacja sali gimnastycznej w Grabowie 

• modernizacja sieci internetowej w ZS-P przy ul. Żeromskiego 

Dwie największe sfery działalności gminy i główne pozycje w wydatkach bieżących to oświata 

i pomoc społeczna. 

• pomoc społeczna – kwota 18,64 mln zł. 

• oświata – kwota ponad 16,07 mln zł. 

Występuje standardowa niestety, dopłata do obu działalności z dochodów Gminy Żychlin. W 

2019 wyniosła ponad 3 mln złotych na pomoc społeczną oraz ok 3 mln zł do wydatków 

w oświacie na placówki subwencjonowane. Jak wiadomo czeka nas podwyżka 6% 

pensji nauczycieli, a do tej pory toczy się dyskusja czy budżet państwa zabezpieczy te 

środki, w związku z czym w obecnym roku możemy spodziewać się istotnej zmiany tych 

wartości. Kolejny rok in minus dla budżetu samorządu.  

Pogarszające się zewnętrzne warunki funkcjonowania dla samorządów w Polsce to już norma. 

Radzimy sobie z realizacją naszych zadań i wprowadzamy niezbędne zmiany organizacyjne, 

żeby poprawiać stan finansów publicznych. Rozpoczęte zmiany organizacyjne przynoszą 

pierwsze pozytywne skutki. Czuwamy nad prawidłowym funkcjonowaniem naszych 

samorządowych instytucji, zabezpieczamy wydatki sztywne wynikające z umów i staramy się 

jak najwięcej inwestować. Budżet realizowany jest w sposób przemyślany, analizujemy skutki 

podejmowanych decyzji, co pozwala nam zachować stabilność finansów publicznych, za co 

również dziękuję moim współpracownikom z urzędu i jednostek gminy. 
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Czekamy na dalszy przebieg wypadków związanych z kryzysem wywołanym lockdownem 

gospodarki. Musimy mieć tę świadomość, że spadek PKB w Polsce odbije się na finansach 

gminy. 

Dlatego jak zawsze zachowujemy czujność przy planowaniu i realizacji budżetów kolejnych 

lat.               

Dziękuję za uwagę.” 

 

 

Do p-tu 6. Zapoznanie się z treścią Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej sprawozdania Burmistrza Gminy 

Żychlin z wykonania budżetu za 2019 rok.  

  

Michał Kowalik – Wiceprzewodniczący Rady poprosił Sekretarza Gminy Żychlin                        

o odczytanie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi                        

w sprawie opinii o sprawozdaniu Burmistrza Gminy Żychlin z wykonania budżetu za 2019 rok.  

  

Waldemar Bartochowski – Sekretarz Gminy Żychlin odczytał Uchwałę Nr V/53/2020 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 20 kwietnia 2020 r.                

w sprawie opinii o sprawozdaniu Burmistrza Gminy Żychlin z wykonania budżetu za 2019 rok.  

  

Uchwała Nr V/53/2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 

20 kwietnia 2020 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

  

  

Do p-tu 7. Dyskusja.  

  

Wiceprzewodniczący Rady poprosił o zabieranie głosu w dyskusji nad sprawozdaniem                        

z wykonania budżetu za 2019 r. oraz nad sprawozdaniem finansowym.  

  

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – uchwała Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie opinii o sprawozdaniu Burmistrza Gminy Żychlin z wykonania 

budżetu za 2019 rok jest niezwykle ważna, jak i zawarta w niej uwaga. Wspólnie z radnymi 

pracujemy nad zmianami organizacyjnymi w Samorządowym Zakładzie Budżetowym i po ich 

przeprowadzeniu w 2020 r. tej uwagi w opinii RIO już nie powinno być. Jest to ważne, że 

realizujemy zalecenia Regionalnej Izby Obrachunkowej, zareagowaliśmy na ten problem 

najszybciej, jak to było możliwe i jesteśmy już na ukończeniu niezbędnych zmian 

organizacyjnych. Wszystkie planowane prace przebiegają zgodnie z harmonogramem. 

 

Nie zgłoszono żadnych uwag ani zapytań do sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 

2019 r. oraz sprawozdania finansowego. 

 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że skoro wszelkie wyjaśnienia i informacje na 

zapytania dotyczące sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2019 r. oraz sprawozdania 

finansowego zostały udzielone na posiedzeniach Komisji Rady, to przystąpi do realizacji 

kolejnego punktu porządku obrad.  

 

 

Do p-tu 8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2019 rok.  
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Michał Kowalik – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2019 rok. Następnie poprosił Przewodniczących 

Komisji o przedstawienie opinii do projektu uchwały.  

  

OPINIE KOMISJI:  

  

1. Leszek Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja Rewizyjna                    

(5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem                              

z wykonania budżetu za 2019 rok.   

2. Zbigniew Wypych – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji (6 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2019 rok.  

3. Ewa Stańczak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju – Komisja Rozwoju (3 głosami 

„za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

za 2019 rok. 

4. Agnieszka Sidwa – Przewodnicząca Komisji Oświaty – Komisja Oświaty (4 głosami 

„za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

za 2019 rok. 

5. Stanisław Szymański – Przewodniczący Komisji Rolnej – Komisja Rolna (4 głosami 

„za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia  

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem                 

z wykonania budżetu za 2019 rok.   

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia  

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu za 2019 rok.  

  

Za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2019 rok   

głosowało        - 13 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, 

Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 

Sikora; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz;  Zbigniew Wypych; Rafał 

Zajączkowski; Paulina Żurawik, 

„przeciw”       -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.  

  

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia                 

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Żychlin wraz ze sprawozdaniem                        

z wykonania budżetu za 2019 rok.  

  

Uchwała Nr XXIII/120/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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Do p-tu 9. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia gminy Żychlin według stanu na 

dzień 31 grudnia 2019 r.  

  

Do przedłożonej informacji o stanie mienia gminy Żychlin według stanu na dzień 31 grudnia 

2019 r. nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że  Rada zapoznała się z informacją o stanie 

mienia gminy Żychlin według stanu na dzień 31 grudnia 2019 r.  

  

 

Do p-tu 10. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie                 

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin.  

  

Michał Kowalik – Wiceprzewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej – Pana Leszka Kwiatkowskiego o odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Żychlinie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin.  

  

Leszek Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy 

Żychlin – „Na podstawie art. 18a ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(t.j. Dz. U. z 2020 r. poz. 713), 

Komisja Rewizyjna w składzie: 

1) Leszek Kwiatkowski - Przewodniczący Komisji, 

2) Rafał Klimczak  - Członek, 

3) Stanisław Szymański - Członek, 

4) Krzysztof Wojtalewicz - Członek, 

5) Rafał Zajączkowski  - Członek, 

w wyniku rozpatrzenia: 

1. sprawozdania finansowego Gminy Żychlin obejmującego: 

a) bilans  z wykonania budżetu, 

b) bilans jednostki budżetowej i samorządowego zakładu budżetowego, 

c) rachunek zysków i strat, 

d) zestawienie zmian w funduszu, 

2. sprawozdania z wykonania budżetu gminy Żychlin za 2019 r. wraz z opinią Regionalnej 

Izby Obrachunkowej, 

3. informacji o stanie mienia komunalnego gminy Żychlin na dzień 31 grudnia 2019 r.  

 

pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu gminy Żychlin za 2019 r. i wnioskuje                       

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin z tego tytułu. 

 

UZASADNIENIE 

 

Skład Komisji Rewizyjnej po przeanalizowaniu złożonego sprawozdania finansowego, 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy Żychlin za 2019 r. wraz z opinią Regionalnej Izby 

Obrachunkowej, informacji o stanie mienia komunalnego wyraża opinię pozytywną. 

I. W wyniku analizy sprawozdania finansowego Gminy Żychlin obejmującego: 

- bilans z wykonania budżetu, 

- bilans jednostki budżetowej i samorządowego zakładu budżetowego, 
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- rachunek zysków i strat, 

- zestawienie zmian w funduszu, 

 Komisja Rewizyjna stwierdziła, że: 

1. W bilansie z wykonania  budżetu po stronie aktywów wyszczególniono środki pieniężne                  

w wysokości  3.339.448,32 zł, należności i rozliczenia w wysokości 257.469,18 zł (w tym 

należności od budżetów - kwota 224.804,52 zł, należności finansowe – długoterminowe 

kwota 24.000 zł - pożyczka udzielona OSP Żychlin i pozostałe należności – kwota 

8.664,66 zł) oraz rozliczenia międzyokresowe w wysokości 7.087,41 zł jako naliczone 

odsetki od kredytów zaciągniętych na rynku krajowym za okres od 21.12.2019 r. do 

31.12.2019r. 

 Ogółem kwota aktywów wynosi  3.604.004,91 zł i jest zgodna z ewidencją księgową.  

2. Po stronie pasywów wyszczególniono zobowiązania – kwota 11.157.268,05 zł, w tym 

zobowiązania długoterminowe wynikające z zaciągniętych przez gminę kredytów w 

kwocie 11.138.121,00 zł,  zobowiązania wobec budżetów w kwocie 19.147,05 zł (kwota 

dotycząca zwrotu niewykorzystanej dotacji celowej za 2019 r., podatku VAT za grudzień 

2019 r. oraz funduszu alimentacyjnego za 2019 r.). Aktywa netto budżetu w wysokości 

(-) 8.131.217,55 zł, na które składają się: wynik wykonania budżetu na kwotę (-) 

48.717,21 zł, wynik na operacjach niekasowych w kwocie 3.999,47 zł, skumulowany 

wynik budżetu w wysokości (-) 8.078.500,87 zł; rozliczenia międzyokresowe w 

wysokości 577.954,41 zł, na które składają się subwencja oświatowa na styczeń 2020 r. 

w kwocie 570.867,00 zł i 7.087,41 zł - naliczone odsetki od kredytów zaciągniętych na 

rynku krajowym za okres od 21.12.2019r. do 31.12.2019r. 

 Ogółem kwota pasywów wynosi 3.604.004,91 zł i jest zgodna z ewidencja księgową. 

II. W wyniku analizy sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2019 r. Komisja Rewizyjna 

stwierdziła, że: 

1. Uchwalony Uchwałą Nr IV/17/2019 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 30 stycznia 2019r. 

budżet, po uwzględnieniu zmian w ciągu roku przewidywał realizację dochodów                         

w wysokości 48.950.708,36 zł. Dochody wykonano w kwocie 48.287.745,07 zł  -                     

co stanowi 98,65 % planu. 

2. Uchwalony przez Radę budżet, po uwzględnieniu zmian w ciągu roku przewidywał 

realizację wydatków w wysokości 51.562.678,36 zł. Wydatki zrealizowano w kwocie 

48.336.462,28 zł, czyli na poziomie 93,74 % ustalonego planu.  

3. Dochody własne (łącznie z udziałami w podatku dochodowym od osób fizycznych i od 

osób prawnych) wyniosły 31.688.106,90 zł. 

4. Gmina dokonała zwolnień, ulg, odroczeń, umorzeń, zaniechania poboru obliczonych 

za okres sprawozdawczy (bez ulg i zwolnień ustawowych) w kwocie 94.524,95 zł,                   

co stanowi 0,30 % wykonanych dochodów własnych. 

5. Obniżenia górnych stawek podatków obliczone za okres sprawozdawczy w kwocie 

910.283,88 zł, co stanowi 2,87 % wykonanych dochodów własnych. 

6. Stan zaległości na 31.12.2019 r. wyniósł ogółem 2.895.687,24 zł, tj. 9,14 % 

wykonanych dochodów własnych, natomiast nadpłaty wynoszą 45.988,08 zł, tj. 0,15 % 

wykonania dochodów własnych. 

7. Kwoty planowanych (13.871.605,90 zł) i wykonanych dochodów (13.680.978,55 zł) 

przeznaczone na zadania z zakresu administracji rządowej są zgodne z podanymi 

przez Urząd Wojewódzki i Krajowe Biuro Wyborcze danymi o wysokości przekazanej 

z budżetu dotacji na te zadania. 

8. Wydatki na zadania z zakresu administracji rządowej zrealizowane zostały                              

w wysokości 13.680.854,80 zł, tj. 98,63% planu. Należy nadmienić, że otrzymane 

http://www.bip.gminazychlin.pl/cms_tmp/20131224124357_Uchwala%20Nr%20240.pdf
http://www.bip.gminazychlin.pl/cms_tmp/20131224124357_Uchwala%20Nr%20240.pdf
http://www.bip.gminazychlin.pl/cms_tmp/20131224124357_Uchwala%20Nr%20240.pdf
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kwoty z budżetu wojewody są niewystarczające na utrzymanie zadań zleconych przede 

wszystkim w zakresie administracji publicznej.  

 

Komisja Rewizyjna stwierdziła, że w 2019 r. rezerwa ogólna w wysokości 

145.000,00 zł nie została rozdysponowana w całości. Z rezerwy rozdysponowano łącznie 

127.253,00 zł, pozostała niewydatkowana kwota wynosi 17.747,00 zł.  

Komisja stwierdziła, że odnotowane wyniki w budżecie gminy tak po stronie 

wykonanych dochodów jak i wydatków za 2019 r. spowodowały uzyskanie deficytu 

budżetowego w kwocie 48.717,21 zł. 

 

Stan środków na rachunku budżetu Gminy na 31 grudnia 2019 r. wynosi 

3.339.448,32zł. 

 

III. Komisja Rewizyjna rozpatrzyła informację o stanie mienia komunalnego gminy Żychlin na 

dzień 31 grudnia 2019 r. i stwierdziła, że przedstawione w niej: 

a. dane dotyczące praw własności,  

b. dane dotyczące innych niż własność praw majątkowych, w tym w szczególności                                

o ograniczonych prawach rzeczowych, użytkowaniu wieczystym, udziałach w spółkach, 

posiadania, 

c. dane o zmianach w stanie mienia komunalnego, które nastąpiły od dnia  

1 stycznia 2019 r. do dnia 31 grudnia 2019 r., 

d. dane o dochodach uzyskanych z tytułu wykonywania prawa własności i innych praw 

majątkowych oraz wykonania posiadania, 

e. inne dane i informacje o zdarzeniach mających wpływ na stan mienia komunalnego,  

są zgodne są z ewidencją księgową a informacja została przygotowana zgodnie z art. 267 

ust. 1 pkt 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych. 

 

Powyższe wyniki dają podstawę do wyrażenia pozytywnej opinii o realizacji budżetu 

gminy za 2019 rok i udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin. 

 

W wyniku głosowania jawnego:  

- „za” udzieleniem absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin głosowało  - 5 członków komisji, 

- „przeciw”         - 0 członków komisji, 

- „wstrzymało się”        - 0 członków komisji.” 

  

Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

  

  

Do p-tu 11. Zapoznanie się z treścią Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Żychlinie w sprawie absolutorium za 2019 rok.  

  

Michał Kowalik – Wiceprzewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej – Pana Leszka Kwiatkowskiego o odczytanie uchwały Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie w sprawie absolutorium za 2019 rok.  
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Leszek Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał Uchwałę Nr 

V/135/2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 5 sierpnia 

2020 r. w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Żychlinie  

o udzielenie  absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin za 2019 rok. 

 

Uchwała Nr V/135/2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi                     

z dnia 5 sierpnia 2020 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

  

  

Do p-tu 12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy 

Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2019 rok.  

  

Michał Kowalik – Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 

2019 rok, a następnie poprosił Przewodniczących Komisji Rady o przedstawienie opinii do 

powyższego projektu uchwały.  

  

OPINIE KOMISJI:  

  

1. Leszek Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja Rewizyjna                    

(5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2019 rok.   

2. Zbigniew Wypych – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji (5 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”)  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy 

Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2019 rok.  

3. Ewa Stańczak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju – Komisja Rozwoju (2 głosami 

„za”, przy 1 „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy 

za 2019 rok. 

4. Agnieszka Sidwa – Przewodnicząca Komisji Oświaty – Komisja Oświaty (4 głosami 

„za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2019 rok. 

5. Stanisław Szymański – Przewodniczący Komisji Rolnej – Komisja Rolna (4 głosami 

„za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2019 rok.   

  

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2019 rok.  

  

Za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin                        

w zakresie realizacji budżetu gminy za 2019 rok   

głosowało        - 12 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, 

Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 

Sikora; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz; Rafał Zajączkowski; 

Paulina Żurawik, 

„przeciw”       -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   1 radny - Zbigniew Wypych.  
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Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin w zakresie realizacji budżetu gminy za 2019 rok.  

  

Uchwała Nr XXIII/121/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

  

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin podziękował za podjęcie uchwały przez 

Radę Miejską oraz za współpracę z Radą, współpracownikami i kierownikami jednostek 

samorządowych.   
  

Wiceprzewodniczący Rady wraz z Radnymi pogratulował udzielonego absolutorium                           

i dokonał wręczenia kwiatów Zarządowi Gminy.  
 
 

Do p-tu 13. Podjęcie uchwał w sprawach. 
 

a) udzielenia Gminie Dubiecko pomocy finansowej na usunięcie skutków powodzi, 
 
Wiceprzewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA, na stronie BIP. 
 

OPINIE KOMISJI:  

  

1. Leszek Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja Rewizyjna                

(5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia Gminie 

Dubiecko pomocy finansowej na usunięcie skutków powodzi. 

2. Zbigniew Wypych – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji (6 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie udzielenia Gminie Dubiecko pomocy finansowej na usunięcie skutków powodzi.  

3. Ewa Stańczak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju – Komisja Rozwoju (3 głosami 

„za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia Gminie Dubiecko 

pomocy finansowej na usunięcie skutków powodzi. 

4. Agnieszka Sidwa – Przewodnicząca Komisji Oświaty – Komisja Oświaty (4 głosami 

„za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia Gminie Dubiecko 

pomocy finansowej na usunięcie skutków powodzi.   

5. Stanisław Szymański – Przewodniczący Komisji Rolnej – Komisja Rolna (4 głosami 

„za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia Gminie Dubiecko 

pomocy finansowej na usunięcie skutków powodzi.   

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie udzielenia Gminie 

Dubiecko pomocy finansowej na usunięcie skutków powodzi.  

  

Za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia Gminie Dubiecko pomocy finansowej na 

usunięcie skutków powodzi  

głosowało        - 13 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, 

Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 

Sikora; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz;  Zbigniew Wypych; Rafał 

Zajączkowski; Paulina Żurawik, 

„przeciw”       -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.  
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Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany 

budżetu gminy na 2020 rok.  

  

Uchwała Nr XXIII/122/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 
 
b) zmiany budżetu gminy na 2020 rok, 

 
Wiceprzewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA, na stronie BIP. 
 

OPINIE KOMISJI:  

  

1. Leszek Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja Rewizyjna                

(5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2020 rok. 

2. Zbigniew Wypych – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji (6 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie zmiany budżetu gminy na 2020 rok.  

3. Ewa Stańczak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju – Komisja Rozwoju (3 głosami 

„za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2020 

rok. 

4. Agnieszka Sidwa – Przewodnicząca Komisji Oświaty – Komisja Oświaty (4 głosami 

„za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2020 

rok.   

5. Stanisław Szymański – Przewodniczący Komisji Rolnej – Komisja Rolna (4 głosami 

„za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2020 

rok.   

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  

  

Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 

na 2020 rok.  

  

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2020 rok 

głosowało        - 13 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, 

Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 

Sikora; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz;  Zbigniew Wypych; Rafał 

Zajączkowski; Paulina Żurawik, 

„przeciw”       -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.  

 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany 

budżetu gminy na 2020 rok.  

  

Uchwała Nr XXIII/123/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

c) o zmianie Uchwały Nr XVII/83/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 stycznia 
2020r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
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Wiceprzewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA, na stronie BIP. 
 

OPINIE KOMISJI:  
  

1. Leszek Kwiatkowski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja Rewizyjna                

(5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały o zmianie Uchwały                           

Nr XVII/83/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 stycznia 2020r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

2. Zbigniew Wypych – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji (6 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały   

o zmianie Uchwały Nr XVII/83/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 stycznia 2020r. 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

3. Ewa Stańczak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju – Komisja Rozwoju (3 głosami 

„za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały o zmianie Uchwały Nr XVII/83/2020 Rady 

Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 stycznia 2020r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. 

4. Agnieszka Sidwa – Przewodnicząca Komisji Oświaty – Komisja Oświaty (4 głosami 

„za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały o zmianie Uchwały Nr XVII/83/2020 Rady 

Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 stycznia 2020r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej.   

5. Stanisław Szymański – Przewodniczący Komisji Rolnej – Komisja Rolna (4 głosami 

„za”) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały o zmianie Uchwały Nr XVII/83/2020 Rady 

Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 stycznia 2020r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej.   
 

Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy Żychlin – ze względu na to, że w dniu wczorajszym 

Burmistrz Gminy Żychlin wydał zarządzenie dokonujące zmian w budżecie na podstawie 

decyzji Wojewody Łódzkiego, uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej do 

podpisu zostanie przedłożona z nowymi wartościami dochodów i wydatków. 

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.  
  

Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do podjęcia uchwały o zmianie Uchwały                            

Nr XVII/83/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 29 stycznia 2020r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej.  
  

Za podjęciem uchwały o zmianie Uchwały Nr XVII/83/2020 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 

29 stycznia 2020r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

głosowało        - 13 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; Janusz, 

Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, Wanda 

Sikora; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Krzysztof Wojtalewicz;  Zbigniew Wypych; Rafał 

Zajączkowski; Paulina Żurawik, 

„przeciw”       -   0 radnych,  

„wstrzymało się” -   0 radnych.  
 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany 

budżetu gminy na 2020 rok.  
  

Uchwała Nr XXIII/124/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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Do p-tu 14. Przyjęcie sprawozdań za 2019 rok z działalności: 
 

a) Samorządowego Zakładu Budżetowego,  

  

Wiceprzewodniczący Rady zapytał czy są uwagi bądź pytania do sprawozdania. 

Do powyższego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.  

  

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności 

Samorządowego Zakładu Budżetowego za 2019 r.  

  

Sprawozdanie z działalności Samorządowego Zakładu Budżetowego za 2019 r. stanowi 

załącznik do protokołu.  

  

  

b) Spółki „Mig-Ma”,  

  

Wiceprzewodniczący Rady zapytał czy są uwagi bądź pytania do sprawozdania. 
 

Do powyższego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.  

  

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Spółki  

„Mig-Ma” za 2019 r.  
  

Sprawozdanie z działalności Spółki „Mig-Ma” za 2019 r. stanowi załącznik do protokołu.  

  

  

c) Żychlińskiego Domu Kultury,   

  

Wiceprzewodniczący Rady zapytał czy są uwagi bądź pytania do sprawozdania. 

 

Do powyższego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.  

  

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności 

Żychlińskiego Domu Kultury za 2019 r.  

  

Sprawozdanie z działalności Żychlińskiego Domu Kultury za 2019 r. stanowi załącznik do 

protokołu.  

  

  

d) Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej,   

  

Wiceprzewodniczący Rady zapytał czy są uwagi bądź pytania do sprawozdania. 

 

Do powyższego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.  

  

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności 

Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2019 r.  

  

Sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2019 r. 

stanowi załącznik do protokołu.  
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  e) Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej.   

  

Wiceprzewodniczący Rady zapytał czy są uwagi bądź pytania do sprawozdania. 

Do powyższego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.  

  

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności 

Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej za 2019 r.  

  

Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej za 2019 r. stanowi 

załącznik do protokołu.  

 

 

Do p-tu 15. Sprawy różne. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – jest prośba Związku Gmin Regionu 
Kutnowskiego, aby Rada Miejska ustosunkowała się do uchwały ZGRK w sprawie zmiany 
Statutu Związku Gmin dotyczącej wystąpienia jednej z gmin ze Związku. 
Rada Miejska ma możliwość wniesienia sprzeciwu wobec takiej zmiany statutu. Rekomenduje 
Radzie brak zgłoszenia sprzeciwu, nie widzi podstaw zgłaszania takiego sprzeciwu. Skoro 
gmina Daszyna chce wystąpić ze Związku, gdyż nie korzystała z żadnej współpracy ze 
Związku Gmin i nie widzi dalej siebie w tym Związku, więc uważa, że nie ma powodów do 
wnoszenia sprzeciwu.  
W związku z tym nie będziemy przygotowywać dla Rady żadnej uchwały w sprawie wniesienia 
sprzeciwu do tej uchwały Związku. Zatem prosi o potwierdzenie w drodze głosowania, że Rada 
nie wnosi sprzeciwu do uchwały Związku Gmin w sprawie zmiany Statutu Związku. 
 
Rada Miejska w Żychlinie w drodze głosowania nie wniosła sprzeciwu do Uchwały                     
Nr IX/29/20 Zgromadzenia Związku Gmin Regionu Kutnowskiego z dnia 29 lipca 2020 r. 
zmieniającej Statut Związku Gmin Regionu Kutnowskiego.  
 
Justyna Rapsiewicz – na posiedzeniu Komisji Rady otrzymaliśmy informację, że jedna z linii 
autobusowych będzie przechodziła koło Szkoły Podstawowej w Orątkach, a teraz dochodzą 
informacje, że autobusy nie będą koło szkoły przejeżdżały. Prosi o informację w tym zakresie. 
 
Grzegorz Ambroziak – musi doprecyzować swoją wypowiedź - mówił, że autobus będzie 
przejeżdżał przez Orątki, a nie koło szkoły w Orątkach. Jednakże, aby pomóc szkole                             
w Orątkach, wczoraj uzgadniane były korekty trasy z kierownikiem taboru PKS Gostynin, aby 
dojazd do szkoły również był uwzględniony. W tej chwili może powiedzieć, że raczej ta korekta 
trasy będzie wprowadzona tak, żeby dzieci z Orątek też mogły korzystać z darmowych 
przejazdów. 
Jeden z Państwa radnych zwrócił się dziś z pytaniem dotyczącym artykułu w gazecie, w którym 
są pewne niejasności, co do wyboru firmy transportowej. Informuje, że została wybrana firma 
najtańsza, a nie najdroższa, co ktoś w wywiadzie dla Pani dziennikarz sugerował. Sieć tras 
będzie rozwijana o zupełnie inny system niż to wynikało z przetargu. Zapewnia, że cena jest 
najtańsza z możliwych i nie przekracza 3,50 zł, co przedstawiał Państwu radnym                                      
w kalkulacjach.  
W tym artykule była też taka sugestia, że Radni mogli o czymś nie wiedzieć. Państwo Radni 
upoważnili Burmistrza do przeprowadzania określonych czynności organizacyjnych                                
i podpisanie umowy z firmą nie wykraczało poza kompetencje, jakie Burmistrz posiada. 
Dlatego jeszcze raz wyjaśnia, że rozmówca, który wypowiada się w artykule podaje pewne 
informacje, które są niezgodne z prawdą. 
Pani dziennikarka kontaktowała się z ewentualnym przyszłym pracodawcą i jeżeli nasi 
kierowcy chcieliby przejść do PKS Gostynin, to była tam informacja kierownictwa tej firmy, że 
kwota dochodów pracowników byłaby wyższa niż u nas. 
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Michał Kowalik – Wiceprzewodniczący Rady poinformował o pismach, jakie wpłynęły                    
w ostatnim czasie do Rady Miejskiej w Żychlinie: 
- do wiadomości Rady wpłynęło pismo Union Chocolate dotyczące zmodernizowania instalacji 

wodociągowej, 
- pismo Związków Zawodowych Samorządowego Zakładu Budżetowego w Żychlinie                             

w sprawie operatu szacunkowego działek. 
Następnie poprosił Sekretarza Gminy Żychlin o przedstawienie pisma Związków Zawodowych 
SZB.     
 
Waldemar Bartochowski – Sekretarz Gminy Żychlin odczytał pismo Związku Zawodowego 
Pracowników Ruchu Ciągłego Samorządowego Zakładu Budżetowego w Żychlinie z dnia 
11.08.2020 r., które jest kontynuacją pisma z dnia 29 czerwca 2020 r. oraz proponowaną 
odpowiedź, jaką zamierza się przekazać Związkom Zawodowym.  
 
Od godz. 11.20 radnych biorących udział w sesji było 12, salę obrad opuścił radny Leszek 
Kwiatkowski. 
 
Grzegorz Ambroziak – wrócił do tematu cen za odpady komunalne, które ciągle rosną,                       
w niektórych gminach wzrosły do 36 zł od osoby.  
Ministerstwo Klimatu przeprowadziło analizę i szykują się zmiany w prawie, a więc powrót do 
3 frakcji, a nie do 5. Proponowane też są zmiany udziału procentowego odpadów, które mogą 
iść do utylizacji termicznej, zmiana przechowywania odpadów na wysypiskach i 
składowiskach, który obecnie jest roczny, co podniosło koszty odpadów. Jest zatem 
prawdopodobieństwo, że jeśli nawet ceny nie zmniejszą się za odpady, to może przynajmniej 
pozostaną na niezmienionym poziomie. 
 
 
Do p-tu 16. Przyjęcie Protokołu Nr XXII/2020 z dnia 24 lipca 2020 r. 
 
Do przedłożonego protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. 
 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
 
Do p-tu 17. Zakończenie obrad XXIII Sesji Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
Wiceprzewodniczący Rady podziękował radnym i wszystkim przybyłym za udział w Sesji 
Rady.  
 
Zamknął XXIII Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
 
 
 
Protokolant:                                                                           Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
M. Charążka 
                                                                                                      Elżbieta Wanda Sikora 
 


